

blent des paroles de l'autre monde, aussi sont elles pour moy, ie les préds cōme des paroles du ciel. C'est assez dict pour tesmoigner les sentimens qu'a eu mon ame à la veuë de ses lettres. Et afin que la joye possedast entieremēt nostre cœur, il ne falloit point d'autres messagers pour les apporter, que ceux qui sont venus. On estoit icy en doubte si Monsieur de Champlain, ou quelque autre de la part de Messieurs de la Compagnie de la Nouvelle France, ou bien si le sieur Guillaume de Caen deuoit venir, comme il en auoit l'an passé donné parole publiquement dans nostre vaisseau au sortir de France. Chacun defendoit son party, & produisoit ses raisons probables avec respect & modestie, quand tout d vn coup Monsieur de Champlain, avec les ordres de Monseigneur le Cardinal est venu terminer le differend en faueur de la